
 

  

 

Tarnów, 22 stycznia 2024 r. 

KRM.0003.864.2024 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na XCVII sesji Rady Miejskiej 18 stycznia 2024 r. w punkcie „Zapytania i 
interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Zbigniew Kajpus złożył następujące 
wnioski: 
1. Poprosił o doraźną naprawę bardzo dużej ilości, bardzo głębokich ubytków nawierzchni na ulicy 

Lwowskiej na odcinku od wiaduktu do ronda.  
2. Poinformował, że w trakcie ostatnich intensywnych opadów śniegu wielu mieszkańców 

interweniowało w sprawie zasypanych chodników na terenie Tarnowa. Chodniki nie nadawały się 
do przejścia i część osób wolała przemieszczać się poboczem drogi narażając się w ten sposób na 
potrącenie przez jeżdżące pojazdy. Radny zdaje sobie sprawę, że w temacie tym jest podział 
kompetencji i część chodników należy do utrzymania przez osoby posiadające posesje, 
zasugerował jednak wykonanie przeglądu przez odpowiednie służby i podjęcie w tej materii 
odpowiednich działań w celu utrzymywania ich w odpowiednim stanie, ponieważ wszyscy mają 
prawo do bezpiecznego poruszania się. 
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